## 2025 年香港中學文憑考試 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) 2025

## 覆核成績申請費一覧表 List of Rechecking and Remarking Application Fees

學科	費用					
Category	Fee					
甲類科目 Category A Subjects	覆核成績類別 Type of Services		學校考生 School Candidate	自修生 Private Candidate		
	積分覆核 Rechecking	語文科目 Language Subject	\$256	\$308		
		非語文科目 Non-Language Subject	\$215	\$256		
	重閱答卷 Remarking	語文科目(口試除外) Language Subject (excluding Speaking)	\$1,024	\$1,229		
		非語文科目 Non-Language Subject	\$855	\$1,024		
		中國語文科分部 Chinese Language component	\$615 <sup>(每分部)</sup> (per component)	\$737 <sup>(每分部)</sup> (per component)		
		英國語文科分部(口試除外) English Language component (excluding Speaking)	\$410 <sup>(</sup> 每分部) (per component)	\$491 <sup>(每分部)</sup> (per component)		
		英國語文科口試分部 English Language Speaking component	\$818	\$985		
乙類科目 Category B Subjects	積分覆核 Rechecking	每科 per subject	\$215	\$256		

## 附加收費 Supplementary fees

項目 Item	申請項目 Type of Application	申請時間 Application Period	費用 Fee
1	逾期繳費 Late payment	2025 年 7 月 24 日或以前 On or before 24 July 2025	\$307
2	#逾期申請 #Late application	2025年7月22至23日 22 July - 23 July 2025	\$707
3	# <sup>@</sup> 更改已遞交的申請 <sup>#@</sup> Amendment after submission	2025年7月22至23日 22 July - 23 July 2025	\$707
4	*取消已遞交的申請	2025 年 7 月 21 日或以前 On or before 21 July 2025	先扣除行政費\$539,如有餘款會退回考生 Refund after deduction of an administration fee of \$539
	*Withdrawal of application	於 2025 年 7 月 21 日以後 After 21 July 2025	不設退款安排 No refund

<sup>#</sup>只適用於特殊情況下,考生須提供合理原因和證明供考評局審批。

註:有關申請項目 1,2 及 3,考生必須於指定申請時間<u>親身/委託授權人士</u>前往考評局修頓中心辦事處(地址:灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 12 樓)辦理申請,並即時透過下列其中一種方式繳清費用:信用咭(VISA/MasterCard)/AlipayHK/微信支付/銀聯/支付寶/八達通/易辦事/轉數快。

Note: For the application items 1, 2 and 3, candidates are required to visit the HKEAA Southorn Centre office (Address: 12/F, Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong) in person/via an authorised person to handle the application in the designated application period and settle the payment via one of the following payment methods: credit card (VISA/MasterCard) / AlipayHK / WeChat Pay / UnionPay / Alipay / Octopus / EPS / FPS.

<sup>#</sup>Only applicable to extenuating circumstances and are supported by documentary evidence provided by the candidates, for the HKEAA to consider and approve.

<sup>&</sup>lt;sup>®</sup>若考生已就原本的申請繳款,更改科目或分部選擇,將**不獲**接納。如申請的科目或分部已經進入積分覆核/重閱答卷的階段,更改的要求將**不獲** 接納。

<sup>&</sup>lt;sup>®</sup>If the payment has been settled for the original application, any request for substitution of subject(s)/component(s) will **not** be accepted. Request for amendment will **not** be accepted once the subject(s)/component(s) applied have been passed for rechecking/remarking.

<sup>\*</sup>取消已遞交的申請是指取消整項覆核成績申請,包括所有已申請積分覆核/重閱答卷的科目/分部。

<sup>\*</sup>Withdrawal of application means cancellation of the whole application for all subject(s)/component(s) applied for rechecking/remarking.